DUT International Student Personal Statement
个人陈述
Applicant Information申请信息
	First Name 名：                     
	Surname 姓：

	Passport Number 护照号：

	Date of Birth 出生日期：

	The Name of the Graduate High School 高中校名：

	The Official Website of the High School 高中官网：

	Future study Major 申请专业：                  



Questions陈述个人情况：
	1. 自我介绍（性格、家庭、爱好等）
Introduce yourself (personality, family, hobby etc.)

	






	2. 为什么选择到中国留学？
Why would you choose to study in China?

	





	3.为什么报考大连理工大学？请简要介绍你对大连理工大学的了解。
Why would you like to study at Dalian University of Technology?Please briefly introduce your understanding of Dalian University of Technology.

	




	4.为什么选择申请这个专业，以及你学习这个专业有什么优势？
Why would you like to apply for this major? And what are your advantages of studying this major? 

	







	5.请阐述你未来的学习计划和目标。
Please explain your future study plan and goals. 

	

	[bookmark: _GoBack]6.请介绍你参加过的社会活动、实习实践、志愿活动等项目。
Please introduce the social activities, internship and voluntary work you have experienced.

	





* NOTES
1.The above answers should be approximately 100 Words in each. 
以上问题的每个回答需要在100词左右。

2.The above answers should base on the personal experience with truthful and accurate information. If any falsehood or plagiarism is found in the contents, DUT always keep the right to cancel the admission no matter in which application stage. 
以上问题须由申请人本人作答，如发现有内容虚假、与他人雷同，学校保留在任何阶段取消录取的权利。

3.Applicants who select Chinese-taught Major must answer in Chinese.
中文授课专业的申请者需要用中文回答问题。
